
Vragen van de VVD aan wethouder Van Hunnik over het proces Sport- en Beweegnota 

In de collegebrief van 6 oktober 2023 (1268636) informeert het college de raad dat er eind 

2022 een breed intern- en extern participatietraject heeft plaats gevonden, onder andere met 

sportverenigingen.  

Vanuit Hilversumse sportverenigingen bereiken ons signalen dat zij actiever betrokken willen 

zijn bij de totstandkoming van de nieuwe Hilversumse Sport- en Beweegnota.  

Omdat het ons van toegevoegde waarde lijkt dat sportverenigingen, net als andere 

maatschappelijke spelers, input leveren en zich betrokken voelen bij het nieuwe beleid, 

hebben wij de volgende vragen aan de wethouder: 

1. Klopt het dat de sportverenigingen uitsluitend via een enquête begin 2023 input hebben 

kunnen leveren voor de nieuwe Sport- en Beweegnota? 

2. Heeft u naast sportverenigingen ook kinderopvanginstellingen, PO/VO scholen en andere 

maatschappelijke spelers gevraagd om input te leveren? Zo ja, welke spelers en op welke 

manier? 

3. Wie hebben daadwerkelijk input geleverd naar aanleiding van uw verzoek tot 

participeren? 

4. Welke mogelijkheden ziet u in de komende periode om vóór vaststelling van de Sport- en 

Beweegnota de sportverenigingen en eventueel andere maatschappelijke spelers nog te 

betrekken bij deze belangrijke nota? 
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